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السلام عليكم ورحمة الله وبركاته. شبابنا وبناتنا اخواني واخواتي ربنا يحفزكم ويبارك فيكم. من تلات اربع ساعات بس كنت مسافر
على الطريق السريع ووقفت معكم بعد صلاة الفجر واتكلمنا عن صلاة الفجر وعن البركات العظيمة. والفرص العظيمة اللي كانت في

هذا الوقت. الوقت انا راجع من السفر ده. فضل ومنة الله سبحانه وتعالى
لو احنا في وقت التهجير الوقتي يا جماعة اللي الرسول عليه الصلاة والسلام قال عليه ولو يعلمون ما في التهجير يعني انك تروح

المسجد قبل صلاة الضهر بنص ساعة تعبد ربنا وتقرأ قرآن وتصلي ركعتين ولو يعلمون ما في التهجير لاستبقوا اليه. يعني ايه لاستبقوا
ليه؟ يعني الناس دلوقتي في وقت الضهر

هيتجننوا على الدنيا. قاعدين يتنافسوا. يتنافسوا على الدنيا ويتنافسوا على الاموال ويتنافسوا على شهادات. الرسول عليه الصلاة
والسلام بيقول بقى الوقت ده بقى الناس لو عرفت ثوابه كانت تنافست على العمل الصالح في هذا الوقت. بالذات ان الوقت ده بتسجر

فيه جهنم. الرسول عليه الصلاة والسلام اخبرنا ان قبل الظهر تسجر النار. يعني النار
يوقد عليها وبيغلى عليها. ليه؟ لان ده اكتر وقت الناس غافلة فيه عن ربنا وناسية ربنا. انا عايز اقول ايه؟ انا عايز اقول يا جماعة انا

انا كنت مسافر النهاردة من بعد
فجأة ومن قبل الفجر. رحنا وسافرنا وحصلنا اللهم لك الحمد خير كبير جدا. وراجعين دلوقتي الواحد واقف فكر كده. قلت سبحان الله

العظيم! يعني ساعات ولكن اللهم لك الحمد شفتم الغنائم بتاعة الفجر وبتاعة الليل وبعد الفجر وقبل الفجر والوقت الغرايب بتاعة
التأجير والغنائم اللي بفضله من

سبناها في السفر. طب ما احنا عمرنا غالي اهو يا شباب. طب ما احنا وقتنا غالي اهو يا شباب. طب ما انت الوقتي من الضهر للفجر
ده فيه ناس نامت. بل فيه ناس يعني لسه

المقطع اللي قبله اصلا من اخواننا وحبايبنا. وهيصحوا بعد الضهر ولا حاجة. وغيرهم قعد عبد طول الوقت وقعد الطلب الى الله طول
الوقت. يلا يا شباب يلا يا شباب اغتنموا عمركم. يلا يا شباب ما تضيعوش يوم من عمركم هتندمي على اليوم. اللي راح من حياتك من

غير عبادة. هتندم على كل يوم ما صومتوش
هتندمي على كل ساعة قبل الفجر ما قمتيش فيها الليل. هنندم على الفرص ده ايه؟ العمر اللي احنا ممكن شوية التراب اللي تحت

رجلي دول ممكن كانوا بني ادم من مية متين الف سنة. الارض اللي انا واقف عليها دي ممكن كانت مقابر من خمس تلاف سنة. مدفون
فيها ناس ما كانوش عارفين ان الايام المعدودة اللي فوق الارض دي

خالية اوي للدرجة دي عمرك غالي. عمرك غالي. ساعات عمركم غالية. النبي عليه الصلاة والسلام بيقول ما من ساعة تمر بابن ادم لا
يذكر الله تعالى فيها الا حسر عليها يوم القيامة هيتقهر على كل ساعة من العمر. عايزين نستسمر العمر. طب دلوقتي احنا في فرصة
الله سبحانه وتعالى مدينا فرصة جديدة. التهجير وقت التهجير اللي احنا فيه ده. الرسول عليه الصلاة والسلام قال لو يعلمون ما في

التهجير لاستبقوا اليه. يلا انزل اجري على المسجد دلوقتي
انزل استبق الى الى التهجير زائد صلاة الضهر النبي حمل عليها نص السنن الرواتب اربع ركعات قبلها وركعتين بعدها يعني نص سنن
الرواتب بتاعة اليوم كله ليه؟ لان دي اكتر فترة الناس كلها مشغولة فيها عن ربنا. عشان كده ليه بتمنع الصلاة قبل الضهر بتلت ساعة

كأنه وقت بتسجر فيه جهنم. ليه بتسجر في جهنم؟ لان الوقت ده الدنيا كلها مشغولة عن الله. طب المفروض الوقت ده بقى كان
يتمنع فيه الصلاة ولا يتفتح فيه الصلاة

ده المفروض تسجل جهنم اجروا على المساجد صلوا لأ ممنوع الصلاة الوقتي. طب ممنوع الصلاة الوقتي ليه؟ عشان تفتكري ان
هيجي وقت يوم القيامة وجهنم بتسعر ممنوع الصلاة. ما عدش ينفع نصلي. يعني يا جماعة التلت ساعة اللي قبل الضهر دي بروفة

ليوم القيامة. بروفة ليوم تسعير جهنم. ان تسجيل
جهنم الان بيتم يا جماعة واحنا غافلين واحنا مش داريين. واعمارنا بتعدي ومعظم الشباب نايم على السرير. المعظم نايم وجهنم
تسجر طيب قوم ممنوع صلاة ممنوع صلاة ليه في التلت ساعة اللي قبل الضهر زكر بس ليه؟ لان لما شهاد ما تصاعد يوم القيامة

ممنوع صلاة الحق يوم
ربنا بيدربنا على بروفة ليوم القيامة قبل صلاة الضهر بتلت ساعة زي ما شعبان اللي باقي عليه اسابيع. بروفة للعرض على الله في ليلة

النصف من شعبان لما بيعرض قلبك على الله وبتعرض اعمالك على الله. يلا يا شباب يلا يا شباب اغتنموا اعماركم. يلا يا بنتي يلا يا
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حبيبنا في الله. يلا يا اختي. يلا
يا جماعة قوموا واغتنموا هزه اللحظات الغالية. نحن الان في بروفة ليوم القيامة


